



KTRECIOUS CAMPURAN MINUMAN BOTANI **BLACKCURRANT DENGAN SPIRULINA**

*Minuman Semula Jadi
Untuk Kesehatan, Tenaga
& Kesejahteraan*

Apa Itu Spirulina?

Spirulina adalah sejenis rumpai plankton hijau-biru yang berkhasiat tinggi. Ia merupakan sumber terkaya vitamin B-12, mengandungi sehingga 70% asid amino serta mengandungi keseluruhan spektrum karotena dan fitopigmen xantofil yang semula jadi. Spirulina mempunyai dinding sel kulit lembut diperbuat daripada gula dan protein kompleks. Perbezaan terbesar di antara spirulina dan alga ialah sifat mudah hadamnya dengan proses penghadaman yang mudah.

Minuman Kesehatan Konsentrasi Untuk Semua

K-Trecious Campuran Minuman Botani Blackcurrant Dengan Spirulina adalah cecair rumusan istimewa yang kaya dengan nutrien dan mengandungi spirulina (*Arthrospira Platensis*) dari Amerika Syarikat. Ia adalah makanan lengkap yang selamat dan sesuai untuk semua lapisan masyarakat. **K-Trecious Campuran Minuman Botani Blackcurrant Dengan Spirulina** dihasilkan dengan menggunakan proses khas untuk melindungi dan mengekalkan keberkesanan ramuan semula jadi.



Penjana Tenaga Pantas

Sementara kebanyakan organisma hidup menyimpan tenaga dalam bentuk karbohidrat yang perlu ditukar kepada glikogen oleh badan melalui proses penguraian dalam pencernaan untuk menjana tenaga, Spirulina pula menyimpan tenaganya terus sebagai glikogen.

K-Trecious Campuran Minuman Botani Blackcurrant Dengan Spirulina adalah berbentuk cecair, bermakna pencernaan yang dilakukan oleh badan untuk mendapat tenaga telah diringkaskan.

Kuasa Detoksifikasi Semula Jadi

K-Trecious Campuran Minuman Botani Blackcurrant Dengan Spirulina adalah pembersih semula jadi. Ia membersihkan dan menyahtoksikkan organ-organ dalaman badan kita dan membantu mengeluarkan toksin dari badan kita. Ia juga membantu mengatasi masalah usus dengan membersihkan salurannya serta melancarkan fungsi usus. **K-Trecious Campuran Minuman Botani Blackcurrant Dengan Spirulina** juga mempertingkatkan sistem pertahanan dan membantu menghilangkan jangkitan bakteria pada organ-organ kita.

Zat Makanan Seimbang

K-Trecious Campuran Minuman Botani Blackcurrant Dengan Spirulina menyediakan zat makanan seimbang untuk semua orang dewasa dan kanak-kanak. Ia sangat berkhasiat bagi mereka yang mengalami masalah penghadaman dan memberikan "khasiat sayuran" kepada mereka yang tidak gemar makan sayur-sayuran semula jadi.



**K-TRECIOS CAMPURAN MINUMAN BOTANI
BLACKCURRANT DENGAN SPIRULINA**

Profil Khasiat

Spirulina mengandungi sekurang-kurangnya 12 vitamin, 11 mineral, 4 pigmen penting, 8 asid lemak perlu, 6 asid lemak tidak perlu, 8 asid amino perlu dan 10 asid amino tidak perlu. Ia adalah sumber utama enzim serta lain-lain nutrien penting dan mengandungi sebanyak 70% kandungan protein lengkap dan mudah hadam. Kandungan beta karotena dalam spirulina adalah lebih tinggi berbanding makanan lengkap lain. Spirulina menjadi sumber terpenting GLA yang kaya dengan vitamin B, mineral, unsur-unsur surih dan klorofil. Selain itu, ia mengandungi nutrien-nutrien penting seperti sulfolipid, fikosianin, SOD, RNA dan DNA.

Di samping itu, **K-Trecious Campuran Minuman Botani Blackcurrant Dengan Spirulina** mengandungi ramuan blackcurrant yang bukan saja kaya dengan protein dan karbohidrat, tetapi juga kaya dalam kalsium, kalium, fosforus, vitamin C, antosianin, bahan-bahan fenolik dan banyak lagi yang bermanfaat kepada tubuh badan manusia. Kandungan kalsium dalam buah blackcurrant adalah yang tertinggi berbanding dengan buah-buahan lain, manakala ia juga mengandungi 3 kali ganda kandungan vitamin C berbanding dengan oren. Sementara itu, blackcurrant kaya dengan bahan-bahan antioksidan yang memiliki fungsi anti-keradangan.

Faedah-faedah Lain :

- Membantu menyeimbangkan paras kolesterol yang sihat
- Menguatkan sistem pertahanan
- Membantu mengawal berat badan
- Membekalkan bioavailability besi yang tinggi



Untuk Maklumat Selanjutnya, Sila Hubungi :

Diedarkan Khusus oleh :



K-LINK International Sdn Bhd (496046-H)
(A.J.L 931316)

WISMA K-LINK, 45, Jalan Kuchai Maju 2,
Off Jalan Kuchai Lama, 58200 Kuala Lumpur, Malaysia.
Tel : (603) 7948 2333 Fax : (603) 7948 2338

e-mail : info@k-link.com

Your Global Link